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ka Badawczego Adwokatury i dch zna
czenie dla izb i adwokatów.

Po prelekcji wywiązała się dysku
sja, której uczestnicy ocenili pozyty
wnie dotychczasowe osiągnięcia Oś
rodka oraz podkreślili trafność dal
szych zamierzeń i proponowanych 
przedsięwzięć. Podkreślono koniecz
ność zapewnienia Ośrodkowi odpowie
dniej bazy materialnej i właściwych 
do zadań środków finansowych.

2. W wykonaniu uchwały Zgroma
dzenia Delegatów Izby Rada Adwo
kacka powołała Sekcję Prawa Mors
kiego, skupiającą kolegów-adwokatów 
zainteresowanych problematyką prawa 
morskiego.

W dniu 5 grudnia br. odbyło się 
inauguracyjne posiedzenie członków 
sekcji. Przewodniczącym sekcji wybra
ny został adw. Jacek Siedlecki.

adw. Z.J.

I z b a  w r o c ł a w s k a

Zgodnie z uchwałą Naczelnej Rady 
Adwokackiej o utworzeniu nowych izb 
adwokackich, Rada Adwokacka we 
Wrocławiu i dziekan tejże Rady po
czynili stosowne kroki w celu zapew
nienia prawidłowej działalności no
wej Izby wałbrzyskiej, która obejmuje 
dwa województwa: wałbrzyskie i je
leniogórskie. Izba ta jest największą 
z nowo utworzonych, liczy bowiem 148 
adwokatów.

Należy zaznaczyć, że członkowie tej 
izby znani są ze szczególnie szerokie
go udziału w życiu społecznym swo
ich regionów.

Można tu tylko przykładowo przy
pomnieć, że m. in. adw. Tadeusz Rzę
sista, wieloletni działacz społeczny z Je
leniej Góry,'odznaczony został nieda
wno Krzyżem Kawalerskim Orderu 
Odrodzenia Polski, a adw. Bronisław 
Lichtański z Wałbrzycha został wy
brany przewodniczącym Wojewódzkie
go Komitetu Stronnictwa Demokraty
cznego w Wałbrzychu i wiceprzewod
niczącym Wojewódzkiej Rady Narodo
wej w Wałbrzychu.

Te dwa podane wyżej wyróżnienia 
naszych kolegów nie wyczerpują c- 
czywiście ożywionej działalności społe
cznej rozwijanej przez całą adwokatu
rę Izby wałbrzyskiej w swoim środo
wisku. Niemal każdy z kolegów pełni 
odpowiedzialne funkcje społeczne, u- 
gruntowując w środowisku wysoką o- 
pinię o adwokaturze.

Należy podkreślić, że zasadnicze pra
ce organizacyjne w nowej Izbie prze
prowadził powołany przez dziekana 
Rady Adwokackiej we Wrocławiu 
adw. dra Zygmunta Ziembę pełnomoc
nik adw. Marian Kuskowski z Jeleniej 
Góry. Adw. M. Kuskowski, członek 
Rady Adwokackiej we Wrocławiu od 
wielu kadencji, także jej były wice
dziekan, mający nie od dziś ugrunto
wany autorytet w środowisku adwoka
tury dolnośląskiej, z ogromnym po
święceniem zajął się pracami organi
zacyjnymi związanymi z powstaniem 
nowej Izby.

Powołany pod przewodnictwem po
wszechnie cenionego adw. Stanisława 
Baranowskiego z Wałbrzycha komi
tet wyborczy zaproponował listę kan
dydatów do władz samorządowych, 
która spotkała się z pełną aprobatą 
delegatów, na co wskazuje fakt, że 
żadnych kandydatów z sali nie zgło
szono.

Zgromadzenie Delegatów Izby wał
brzyskiej odbyło siię w dniu 15 listo
pada 1975 r.

Podkreślić na wstępie należy znacz
ną pracę organizacyjno-polityczną ad
wokatów członków partii. Na zebra
niu przed Zgromadzeniem Delegatów, 
na którym był obecny przedstawiciel 
Komitetu Wojewódzkiego Partii w 
Wałbrzychu tow. Stokłosa, koledzy ad
wokaci członkowie partii ustalili pro
gram wyborczy oraz z pełną powagą
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i odpowiedzialnością omówili kwestie 
związane z zagadnieniami personalny
mi, mającymi zapewnić prawidłową 
działalność organów Izby.

W Zgromadzeniu Delegatów Izby 
wałbrzyskiej wzięli udział: przedsta
wiciel Ministra Sprawiedliwości sę
dzia Sądu Wojewódzkiego Mieczysła
wa Tuszyńska, wiceprezes Naczelnej 
Rady Adwokackiej adw. dr Władysław 
Pociej, prezes Sądu Wojewódzkiego w 
Wałbrzychu Józef Florczak, przedsta
wiciele prokuratury Wojewódzkiej w 
Wałbrzychu i Jeleniej Górze oraz 
przedstawiciele stronnictw politycz
nych i władz administracyjnych z o- 
bu województw, a także wszyscy 
członkowie Rady Adwokackiej we 
Wrocławiu,

Zgromadzenie Delegatów otworzył 
dziekan Rady Adwokackiej we Wroc
ławiu adw. dr Zygmunt Ziemba. Dzię
kując kolegom adwokatom z nowej 
Izby za dotychczasową współpracę, 
dziekan uzupełnił sprawozdanie Rady 
Adwokackiej (doręczone uprzednio 
delegatom) najbardziej istotnymi pro
blemami adwokatury. Dziekan pod
kreślił, że Izba wrocławska wiele sko
rzystała z pracy kolegów-adwokatów 
wchodzących w skład nowej Izby, 
oraz wyraził przekonanie, że współ
praca całej adwokatury dolnośląskiej 
będzie się nadal rozwijała.

Przewodniczącym Zgromadzenia 
wybrano przez aklamację adw. Maria
na Kuskowskiego. W toku dyskusji, 
jaka rozwinęła się, zabrali głos: adw. 
Jerzy Bronisz z Wałbrzycha, adw. Ka
zimierz Gilewicz z Kłodzka, adw. Sta
nisław Wasiekcrwski z Wałbrzycha o- 
raz adw. Wincenty Fibakiewicz z Ka
miennej Góry. Serdeczne przemówienie 
wygłosił wicedziekan Rady Adwokac
kiej we Wrocławiu adw. Tadeusz Ka
szubski, wieloletni adwokat i działacz 
społeczny w Jeleniej Górze, obecnie 
we Wrocławiu. Wystąpienia wszyst
kich kolegów-adwokatów nacechowane 
były troską o prawidłowe działanie

organów nowej Izby, o sprawy byto
we adwokatury, o dalsze wzmożenie 
i tak już znacznej działalności społe
cznej członków Izby. Z żywym zain
teresowaniem wysłuchali delegaci wy
stąpień przedstawiciela Ministerstwa 
Sprawiedliwości i wiceprezesa Naczel
nej Rady Adwokackiej. Poinformo
wali oni delegatów o aktualnej proble
matyce adwokatury oraz o pracach w 
tej mierze Ministerstwa Sprawiedliwo
ści oraz Naczelnej Rady Adwokackiej.

Na Zgromadzeniu Delegatów zabrał 
głos także sekretarz POP PZPR przy 
Radzie Adwokackiej we Wrocławiu 
adw. Tadeusz Grzebier^ak. Podkreśla
jąc, że do POP przy Radzie Wrocław
skiej należy wielu adwokatów człon
ków Partii z terenu nowej Izby wy
różniających siię działalnością społecz
ną, sekretarz POP Wyraził przekona
nie, że organizacja partyjna, jaka zo
stanie utworzona przy Radzie Adwo
kackiej w Wałbrzychu, nadal będzie 
realizować podstawowe założenia soc
jalistycznej adwokatury.

Z zadowoleniem podkreślili koledzy 
delegaci w kuluarach zgromadzenia 
wyjątkowo życzliwe stanowisko preze
sa Sądu Wojewódzkiego w Wałbrzy
chu Józefa Florczaka wobec dezyde
ratów adwokatury.

Nie ulega wątpliwości — jak to zgo
dnie twierdzili koledzy delegaci — że 
kontakty koleżeńskie i zawodowe nie 
mogą i nie powinny być między obu 
Izbami zerwane. Zachodzi konieczność 
prowadzenia wspólnie pewnych agend, 
jak np. Koleżeńskiej Kasy Wzajemnej 
Pomocy, funduszu remontowo-budow
lanego, szkolenia aplikantów. Wymaga 
tego rozsądne, gospodarskie ustosun
kowanie się, zwłaszcza w samorządnej 
adwokaturze, liczącej na własne siły 
i środki finansowe.

Bardzo miłym i wzruszającym ak
centem było wystąpienie adw. Kazi
mierza GilewScza, który serdecznie po
dziękował wszystkim kolegom adwo
katom z Izby wrocławskiej za harmo
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nijną współpracę, a członkom Rady 
Adwokackiej we Wrocławiu — za ich 
trud i poświęcenie w dotychczasowym 
kierowaniu całą adwokaturą dolno
śląską.

Obrady wszystkich komisji Zgroma
dzenia przebiegły sprawnie. Delegaci 
wybrali Radę Adwokacką w Wałbrzy
chu w następującym składzie: adw. 
Stanisław Baranowski, adw. Jerzy 
Bronisz, adw. Krzysztof Żmudziński z 
Wałbrzycha, adw. Marian Kuskowski 
i adw. Tadeusz Rzęsista z Jeleniej 
Góry, adw. Bogusław Biernat oraz 
Wincentyna Kuczyńska ze Świdni
cy i adw. Kazimierz Gilewicz z 
Kłodzka. Zastępcami członków Rady 
Adwokackiej wybrano kolegów adwo
katów: Tadeusza Lercela ze Zgorzel
ca, Franciszka Skibę z Bolesławca i 
Leszka Wojtasiewicza z Wałbrzycha.

Na pierwszym posiedzeniu Rady Ad

wokackiej w Wałbrzychu dokonano 
wyboru dziekana Rady Adwokackiej 
w Wałbrzychu. Został nim cieszący się 
ogólnym szacunkiem i zaufaniem, 
powszechnie łubiany i ceniony działacz 
władz samorządowych wielu kaden
cji adw. Marian K u s k o w s k i  z Je
leniej Góry. Obowiązki wicedziekana 
powierzono adw. Jerzemu Broniszowi. 
Sekretarzem Rady Adwokackiej zos
tał adw. Krzysztof Żmudziński, skarb
nikiem adw. Stanisław Baranowski, a 
rzecznikiem dyscyplinarnym adw. Ta
deusz Rzęsista.

Życząc organom nowej Izby i wszy
stkim jej członkom owocnej pracy, nie 
wątpimy, że nowa Izba utrzymywać 
będzie żywy kontakt z „Palestrą”, in
formując ją o rozwoju i życiu Izby 
wałbrzyskiej.
Opracowali adw. Józef Kucharski i 

adw. Adam Zełga

S P R O S T O W A N I E

W numerze 11 „Palestry” z 1975 r. w rubryce „Z życia izb adwo
kackich — Izba warszawska” podano na str. 80 {6 wiersz od góry), że adw. 
Grażyna Wołodkiewicz została odznaczona za pracę społeczną w ZPP 
BRĄZOWYM KRZYŻEM ZASŁUGI, gdy tymczasem została ona o d- 
z n a c z o n a  SREBRNYM KRZYŻEM ZASŁUGI.

Redakcja przeprasza Kol. Grażynę Wołodkiewicz za nie zawinioną 
pomyłkę.


